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PROTOKÓŁ nr XXXVII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 21 lipca 2022 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku, godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał - czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Uwag nie 
wniesiono. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXXVI z dnia 23.06.2022 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.2 Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 
przebiegu - ul. Leśna. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Teresa Eggert przekazała, że projekt  uchwały został 
szczegółowo omówiony na posiedzeniu połączonych komisji. Zmiana kategorii podyktowana 
jest planowanymi pracami remontowymi. Komisje są za przyjęciem uchwały 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Uchwała nr XXXVII/245/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 
przebiegu - ul. Wczasowa.  
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Teresa Eggert przekazała, że uchwała jest 
podejmowana w tym samym celu, co poprzednia uchwała. Komisje są za przyjęciem uchwały 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Uchwała nr XXXVII/246/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad .4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 

a) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 

 zwiększono plan dochodów majątkowych w związku z podpisaniem umowy 
z Wojewodą Pomorskim na dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 
-  zadanie „Przebudowa drogi gminnej do miejscowości Osiek-Dobry Brat” – rozdział 
60016 § 6350 o kwotę 290.700,00 zł, 

 zwiększono plan dochodów majątkowych w związku z podpisaniem umowy 
z Wojewodą Pomorskim na dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 
- zadanie „Przebudowa drogi gminnej Osiek-Wycinki” – rozdział 60016 § 6350 
o kwotę 300.700,00 zł, 

 zwiększono plan dochodów bieżących w związku z dofinansowaniem imprez 
kulturalnych – rozdział 92105 § 0690 o kwotę 1.200,00 zł. 

 
b) dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 

 zwiększono plan wydatków inwestycyjnych w związku z podpisaniem umowy 
z Wojewodą Pomorskim na dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 
- zadanie „Przebudowa drogi gminnej do miejscowości Osiek-Dobry Brat” – rozdział 
60016 § 6050 o kwotę 290.700,00 zł, 

 zwiększono plan wydatków inwestycyjnych w związku z podpisaniem umowy 
z Wojewodą Pomorskim na dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 
- zadanie „Przebudowa drogi gminnej Osiek - Wycinki” – rozdział 60016 § 6050 
o kwotę 300.700,00 zł, 

 zmniejszono plan wydatków inwestycyjnych na realizację zadania „Budowa 
chodnika przy ul. Wyzwolenia w Osieku” – rozdział 60016 § 6050 o kwotę 
40.000,00 zł,  

 zwiększenie wydatków bieżących na organizację imprez kulturalnych – rozdział 
92105 § 4300 o kwotę 1.200,00 zł,  

 zwiększono plan wydatków inwestycyjnych na realizację zadania „Budowa 
Gminnego Ośrodka Sportowego” – rozdział 92601 § 6050 o kwotę 40.000,00 zł 
na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej.  



3 
 

 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos stwierdził, że komisja 
jest za przyjęciem uchwały i należy przyjąć projekt w całości i bez poprawek. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:                                             -   0 radnych 
 
Uchwała nr XXXVII/247/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 
 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 
 
Zmiany dotyczą uaktualnienia pozycji dochodów ogółem, dochodów bieżących, majątkowych, 
pozycji wydatków ogółem, wydatków bieżących i inwestycyjnych w 2022 r. 
W wykazie przedsięwzięć nie dokonano zmian.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos stwierdził, że komisja 
jest za przyjęciem uchwały i należy przyjąć projekt w całości i bez poprawek. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:                                             -   0 radnych 
 
Uchwała nr XXXVII/248/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 6 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o przetarg w sprawie odpadów - czy wzrost opłat będzie 
miał odzwierciedlenie w opłacie dla mieszkańców? – Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz 
Kaczyński – podniesienie opłat to ostateczność, problemem jest produkcja odpadów przez 
letników. 
Radny Jerzy Kłos dodał, że przetarg na wywóz odpadów wygrała ta sama firma, a wzrost 
kosztów to ok. 10%. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o remont budynku gospodarczego w Jeżewnicy 
- Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – remont jest zakończony i planowana jest 
płatność końcowa. 
Radny Leszek Waliński zapytał o zmianę nawierzchni planowanych dróg - Odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński – to leży w gestii decyzji Zamawiającego. 
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Ad. 7 Wolne wnioski. 
 
Radna Beata Szeible zadała pytanie o przetarg na remont drogi powiatowej Jaszczerek – Leśna 
Jania - Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – termin jest, co prawda przekroczony, 
co do rozpoczęcia prac. Postęp prac zostanie sprawdzony w najbliższym czasie. 
Radny Jerzy Kłos dodał, że inwestycja ruszy już niebawem, są wykonywane prace 
geodezyjne. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o wodociąg w stronę Wierzbin - Odpowiedzi udzielił 
Wójt Janusz Kaczyński – Nadal nie ma zgody na rozbudowę sieci wodociągowej z ujęciem 
w Skórczu. 
Sołtys Grażyna Bukowska zadała pytanie o rozbudowę wodociągu i kanalizacji w Jaszczerzu 
- Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – planowane jest to na 2023 rok. 
 
Zakończenie obrad. 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:30. 
 
  
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


